
Oświadczenie złożone 

przez senatora Beniamina Godylę 

na 6. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 lutego 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Dariusza Klimczaka 

W związku z licznymi prośbami ze strony mieszkańców, złożonymi w moim biurze senatorskim, zwracam 

się z prośbą w sprawie montażu na peronach dworca kolejowego w Kędzierzynie-Koźlu elektronicznych 

tablic systemu kolejowej informacji pasażerskiej. 

Przed remontem dworca w Kędzierzynie-Koźlu tego typu tablice były na nim zamontowane, co 

zdecydowanie zwiększało komfort podróży pasażerów, którzy w ten sposób mieli dostarczaną rzetelną i 

bieżącą informację dotyczącą odjazdów i przyjazdów pociągów. Obecnie na terenie peronów nadawane są 

wyłącznie komunikaty głosowe, a z racji słabej akustyki i słabej jakości głośników jakość przekazu jest 

bardzo niska. Brak tablic jest dużym utrudnieniem, także dla osób głuchoniemych, które nie są w stanie 

uzyskać we właściwym czasie informacji o ewentualnych zmianach w rozkładzie jazdy pociągów. 

W odpowiedzi na moją poprzednią interwencję w tej sprawie otrzymałem odpowiedź, że w 2022 r. miał 

zostać zaprojektowany centralny System Dynamicznej Informacji Pasażerskiej. Uprzejmie proszę 

o informację, na jakim etapie jest realizacja tej inwestycji i w jakim orientacyjnym terminie nowe tablice 

mogłyby zostać zamontowane na dworcu kolejowym w Kędzierzynie-Koźlu. 

Z wyrazami szacunku 

Beniamin Godyla 

senator RP 


